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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vizsgálja a Szabályozott Tevékenységek Felügyeleti 
Hatósága a recski bánya ügyét?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A nepszava.hu portálon  megjelent  „Már az is  kérdéses,  vizsgálja-e  a  recski  katasztrófa  okait  a
bányahatóság„  című cikk szerint  „egyre  zavarosabb az  utóélete  annak a júniusi  katasztrófának,
amelyben a heves esőzések miatt sárlavina zúdult Recskre a település feletti hegyről, és több házból
ki kellett  költözniük a lakóknak. Pedig sokan szeretnének tisztán látni,  már csak azért  is: tartja
magát  a  térségben  a  vélekedés,  hogy  a  település  feletti  NER-közeli  bánya  felelős  lehet  a
történtekért. Ugyanakkor ma már az sem egyértelmű, hogy ezt vizsgálja-e a bányák felügyeletét is
ellátó Szabályozott Tevékenységek Felügyeleti Hatósága.”:

„Magyar György, a jelenleg tíz károsult családot képviselő ügyvédi iroda vezetője ugyanis arról
tájékoztatta  lapunkat:  kérdésükre  a  hatóság  azt  válaszolta,  hogy  a  bányahatóság  nem  indított
eljárást a Recsken történt eset kivizsgálására, mivel álláspontjuk szerint ez nem volt üzemzavar.

De honnan tudják, hogy nem volt üzemzavar, ha nem is vizsgálódnak ez ügyben? – értetlenkedett
Magyar György, aki azt is furcsállja, hogy a hatóság miért mondott mást a sajtó megkeresésére,
mint nekik. Az állami szerv ugyanis korábban azt írta a 24.hu-nak, hogy a „recski eset feltárására
az  országos  bányakapitány  azonnali  vizsgálatot  rendelt  el.”  Azt  is  hozzátették,  hogy  a
bányavállalkozó  összefoglaló  jelentést  küldött  a  bányafelügyeletnek.  Ehhez  képest  Magyar
Györgyék  a  bányavállalkozótól  azt  a  tájékoztatást  kapták,  hogy saját  vizsgálatot  folytatnak  le,
amelynek lezárására még várni kell úgy 15 napot. Azóta kétszer 15 nap is eltelt, de a vizsgálat
eredményéről semmit nem tudni.”

 

Kérdezem Önt:



Vizsgálja a Szabályozott Tevékenységek Felügyeleti Hatósága a recski bánya ügyét?

 

Budapest, 2023. augusztus 15.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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